
 

 

Els números poques vegades enganyen. És habitual que, per aquestes dates, els ajuntaments 

tanquem el pressupost de l’any anterior. Això ens permet saber en quin punt estem, mirar el que 

hem gastat i el que devem. Aquesta liquidació, un any més, ve a demostrar amb números i el aval 

tècnic que a Vila-real estem fent les coses bé: superàvit d’1,6 milions; endeutament del 50,77%, 

20 punts menys del que vam trobar en assumir el govern local i molt per baix del límit legal; un 

romanent de prop d’11 milions i quasi un 6% menys de despesa. Dades, en definitiva, que 

permeten concloure que, després de dos anys i mig d’esforços, tenim uns comptes sanejats.  

Hem demostrat, una vegada més, que es poden les fer les coses d’altra manera. I ho hem 

fet amb una gestió responsable, congelant dos anys la contribució i baixant-la ara per primera 

vegada en dècades; pagant els nou milions que ens havien deixat als calaixos, amb sentències 

urbanístiques que segueixen llastrant l’economia local i amb poca ajuda de les administracions i 

un deute autonòmic que arriba als 13 milions.  

Tot el que depenia de nosaltres, ho hem gestionat amb responsabilitat i així ho avalen els 

números. Avancem pel bon camí, però ho fem amb responsabilitat i prudència. Perquè encara 

pesa, i molt, el llast d’una gestió anterior que no va tenir escrúpols d’endeutar la ciutat amb un 

préstec de 20 milions d’euros i convertir Vila-real en un casino de l’urbanisme del qual encara en 

paguem les conseqüències.  


